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Hei, 

ynskjer å få svar på følgjande spørsmål i møtet i utval for kultur, idrett og integrering 16. september:

- Har fylkeskommunen oversikt over korleis korona har påverka arbeidsløysa blant innvandrarar i
fylket?
- Er det sett i gang eller er det aktuelt å setja i gang konkrete tiltak overfor denne gruppa knytta til
koronamidlar?
- Kva arbeid har fylkeskommunen gjort og gjer fylkeskommunen i høve regjeringa sin
inkluderingsdugnad for å få fleire i arbeid?
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Øyvind Strømmen
utvalsmedlem, Miljøpartiet Dei Grøne


